



**SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)**

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

**Parents' Letter No. 7**

13 December 2022

Dear Parents/Guardians,

**P.6 Information Day, Half-yearly Examination After-school Tutorial Classes, PTA cum  
HE Interest Class, Dress Casual Day and Talent Show**

Please be informed of the following matters:

**1. P.6 Information Day**

The "P.6 Information Day" is scheduled on 16 December 2022 (Friday) which will be a normal school day for our students.

The rundown is as follows:

<b>Time</b>	<b>Arrangements</b>
8:45 a.m. – 9:40 a.m.	1. DVD show of recent school activities 2. Welcome speech & introduction of our school 3. Inter-primary Schools Hindi/Urdu Story Telling Competition 4. Inter-primary Schools English Impromptu Prose Reading Competition 5. Prize presentation
9:45 a.m. – 11:00 a.m.	Fun Fair for P.6 students

**2. Half-yearly Examination After-school Tutorial Classes**

The Half-yearly Examination will be conducted from 4 January 2023 to 19 January 2023. To help them prepare for the examination – and in addition to the revision they do at home – students may also attend pre-half yearly examination after-school tutorial classes organized by the school. These tutorial classes will be held on 19 December 2022 and 3 January 2023 conducted by members of the teaching staff either in face-to-face or via zoom. Your child / ward is welcome to attend the class(es) of his / her choice. For the details of the classes, please refer to the attachment.

Let's join hands to work together to encourage our students, your children, to work hard to realize their academic potential!

Dates: 19 Dec 2022 and 3 January 2023

Time: (F) Face To Face Lesson: 1:20 pm - 2:00 pm

Zoom Lesson: 3:00 pm - 4:00 pm

<b>Subject Department</b>	<b>19 Dec 2022 (Mon)</b>	<b>3 Jan 2023 (Tue)</b>		
Chinese Language	(S1-S3) (F) Rm 206	(S4-S6) (Z) 777 568 2634 3SbFu9		
Chinese for NCS students	(S4-S5) (Z) 326 382 5740 xZv4Ck	(S1-S3) (F) Rm 304		
English	/	(S1) (F) Rm 103	(S2) (F) Rm 203	(S3) (F) Rm 302
Mathematics	(S1-S3) (F) Rm 401	(S4-S5) (F) Rm 401		
CS / LIBS	/	(S4) (F) Library Zone C		(S5) (F) Library Zone D
Life & Society	(S3) (F) Rm 305	(S1) (F) Rm 102	(S2) (F) Rm 205	
Chemistry	/	(S4-S5) (F) CHEM		
Biology	/	(S5) (Z) 957 501 9075 cSP17W		
Physics	(S4) (F) PHY	(S4) (F) PHY		
Integrated Science	(S1) (F) IS2	(S2) (F) IS1	(S3) (F) IS1	
BAFS	(S4-S5) (F) Rm 402	(S4-S5) (F) Rm 402		
Economics	(S4-S5) (F) Rm 502	(S4-S5) (F) Rm 502		
ICT	(S4) (F) CR	(S4-S5) (F) CR		
Geography	(S4-S5) (Z) 943 189 4702 G7z2Xj	(S1-S3) (Z) 613 704 1971 j0we48		
THS	(S5) (F) Library Zone A	(S4) (F) Library Zone A		
PED (DSE)	(S4) (F) Rm 403	(S5) (F) Rm 503	/	
French	/	(S1) (F) Room 104		
Urdu	(S5) (F) Rm 504	(S5) (F) Rm 504		

Chinese History (DSE)	(S1) (F) Rm 104	(S2, S3, S5) (F) Library Zone B
Advanced Putonghua	/	(S1) (F) Rm 105

### 3. Interest Class organized by PTA and Home Economics Department

Following the feedback from parents during the PTA AGM on 25 November 2022, a special activity during the Christmas festive season (Christmas cupcake class) will be organized. This is free of charge and open to all school stakeholders (parents, students and teachers) on a first-come-first-served basis. The maximum number of participants is 20. This is a good opportunity to nurture parent-child relationship as well. The participants will be taking home the cupcakes made by themselves. Details are as follows:

**Venue: HE Room (309)**

**Date: 20 December 2022 (Tuesday)**

**Time: 3:00pm to 4:30pm**

**Deadline for enrolment: 17 December 2022**

**(Parents will be notified individually if their enrolment is successful.)**

**Link and QR code for enrolment: <https://forms.gle/aXzZVJdzEUa87GUJ7>**



### 4. Dress Casual Day for the Community Chest of Hong Kong 2022

On 21 December (Wednesday), our school and the Community Chest of Hong Kong will co-organize a territory-wide Dress Casual Day and invite all students to participate. On this day, instead of school uniforms, students may wear casual clothes or their national costumes to school. The school requires that clothing and appearance should be clean, decent and modest.

The following guidelines should be observed and students who fail to comply may be required to return home:

- a) Clothes should fit properly;
- b) Low cut, midriff, halter neck, off-the-shoulder, spaghetti strap tops and sari with short tops are **not** allowed;
- c) Trousers should be in good condition;
- d) Shorts, skirts and dresses should be of approximately knee length;
- e) Shoe heels should **not** be higher than 1 inch; Slippers are **not** allowed;
- f) Hair should **not** be coloured in any way and should be tied up properly for girls;
- g) The wearing of jewellery should **not** compromise safety in any way;
- h) No ear rings for boys;
- i) No piercings.

Students who wish to take part in the Dress Casual Day will be required to make a *minimum* donation of **\$10** to the Community Chest. Participants will receive a *special face mask*.

Kindly complete and return the reply slip, together with your donation, to the Donation Counter and receive a *special face mask* on **16, 19 and 20 December 2022**. I would like to thank you for your support of this worthwhile event.

## 5. Talent Show

Please be informed that a talent show will be held on Wednesday, 21 December 2022.

### Senior Form (S.4 –S.6)

Time	
(8:05 a.m.)	All MCs, student performers and student helpers report at Room 111
8:30 a.m. – 8:35 a.m.	Roll Call (Playground)
8:35 a.m. – 10:30 a.m.	Talent Show
10:30 a.m.	Dismissal

### Junior Form (S.1 –S.3)

Time	
(10:35 a.m.)	All MCs, student performers and student helpers report at Room 111
11:00 a.m. – 11:05 a.m.	Roll Call (Playground)
11:05 a.m. – 12:30 p.m.	Talent Show
12:30 p.m.	Dismissal

Yours faithfully,

LEE Tung-ching  
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.



# 官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零二二至二零二三年度

## 第七號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

2022年12月13日

### 1. 小六學生資訊日

本校將於2022年12月16日（星期五）舉行「小六學生資訊日」，當天學生將如常上課。

當日安排如下：

時間	安排
上午8:45至上午9:40	1. 錄像播放：本校活動花絮 2. 致歡迎辭及學校介紹 3. 小學校際印地/烏爾都語故事演講比賽 4. 小學校際英語即席朗讀比賽 5. 頒獎
上午9:45至上午11:00	小六學生嘉年華

### 2. 「上學期考試前課後研習班」(2022-2023)

本學年上學期考試將於2023年1月4日至2023年1月19日舉行，是次研習班旨在增強同學的學習能力及學科知識，為上學期考試打好基礎。

「上學期考試前課後研習班」將於2022年12月19日和2023年1月3日進行，研習班由本校老師指導，歡迎貴子女參加，以鼓勵他們努力溫習，準備考試。

### 3. 家長教師會聯同家政科舉辦的興趣班

為回應2022年11月25日家長教師會周年大會家長反映的意見，本校將會在聖誕節期間舉辦一項特別活動——「聖誕紙杯蛋糕製作班」，歡迎家長、學生和教師參加。參加人數上限為20人，先到先得，費用全免，參加者可把自己製作的紙杯蛋糕帶回家。這是培養親子關係的好機會，請大家踴躍參加。活動詳情如下：

地點：家政室（309室）

日期：2022年12月20日（星期二）

時間：下午3:00至下午4:30

截止報名日期：2022年12月17日

（學校會個別通知家長有關報名結果）

報名連結及二維碼：<https://forms.gle/aXzZVJdzEUa87GUJ7>



#### 4. 公益金便服日 2022

為響應公益金一年一度的大型籌款活動，本校將於 12 月 21 日（星期三）舉行「公益金便服日」。在過去數年，本校師生於本活動中均籌得相當的善款，希望各家長及同學能繼續踴躍參與，慷慨解囊。同學們只需捐出善款\$10 或以上，便可戴上「公益金便服日」口罩，而無須穿著校服，輕輕鬆鬆穿便服或民族服上學。惟同學服裝必須簡便樸素，不可奇裝異服、配戴任何飾物或染髮。同學須參照以下指引。如有違反，本校有機會要求貴子女回家更換合適衣服回校：

- a) 衣服需合身；
- b) 不接受低胸或性感衣著；
- c) 褲子款式需合宜；不接受穿孔褲；
- d) 褲子及裙子長度亦需及膝，不宜太短；
- e) 高鞋跟的高度不得高於一吋及不能穿拖鞋；不可穿任何露指鞋；
- f) 不容許染髮；女生長頭髮亦需妥善紮起；
- g) 如有配帶飾物，應以樸素為主；
- h) 男生不可穿戴耳環；
- i) 不能穿戴鼻環。

參加是次活動的同學，請填妥回條，並於 12 月 16 日（星期五），12 月 19 日（星期一） 或 12 月 20 日（星期二） 將善款連回條交予本校的服務大使並同時領取口罩。謝謝大家的支持及參與。

#### 5. 才藝表演

本校將於 2022 年 12 月 21 日(星期三) 舉行才藝表演。

##### 高年級學生（中四至中六）

時間	
(上午 8 時 05 分)	所有司儀、參賽者和工作人員請到 111 室報到
上午 8 時 30 分至上午 8 時 35 分	點名(操場)
上午 8 時 35 分至上午 10 時 30 分	才藝表演
上午 10 時 30 分	放學

##### 低年級學生（中一至中三）

時間	
(上午 10 時 35 分)	所有司儀、參賽者和工作人員請到 111 室報到
上午 11 時至上午 11 時 05 分	點名(操場)
上午 11 時 05 分至下午 12 時 30 分	才藝表演
下午 12 時 30 分	放學

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。

## Reply Slip

### Dress Casual Day for the Community Chest of Hong Kong 2022

To: Principal

Sir Ellis Kadoorie Secondary School (West Kowloon)

Dress Casual Day

**Yes**, I would like my child to take part and enclose \$ \_\_\_\_\_ with this reply slip.

*(Parent/Guardian should countersign next to any changes of the amount)*

**No**, I would not like my child to take part.

Parent's/Guardian's Signature:

Parent's/Guardian's Name:

Contact phone no.

Student's Name:

Class & Class No.:

Date:

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

(IN BLOCK LETTERS)

(IN BLOCK LETTERS)

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

---

### 回 條

本人

**同意** 小兒/小女 參加十二月二十一日 (星期三) 之公益金便服日，並願意捐出\_\_\_\_\_

元正。(銀碼如有更改，家長必須在旁簽署作實。)

**不同意** 小兒/小女 參加十二月二十一日 (星期三) 之公益金便服日。

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

聯絡電話：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班別及學號：\_\_\_\_\_ ( ) 二零二二年\_\_\_\_月\_\_\_\_日